
 

 

P R O T O K Ó Ł   NR  XXIV/2021 

z sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne 

odbytej w dniu 5 marca 2021 roku 

w sali Domu Ludowego w Krościenku Wyżnym 

ul. Południowa 9 

 
Sesja rozpoczęła się o godz. 1400 i trwała do godz. 1510. 

 
Obecni radni wg listy obecności. Obecnych 14 radnych. Nieobecna - radna Marzena Kielar. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli także: 
 

      - Mateusz Liput 

      - Jan Omachel 

      - Agnieszka Filar 

      - Mateusz Podkul 

      - Mariusz Ślusarczyk 

      - Lucyna Liput 

 

      - Stanisław Ziomek 
 

 - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Zastępca Wójta Gminy Krościenko Wyżne, 

- Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

- Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Radca Prawny Urzędu Gminy Krościenko Wyżne, 

-  Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Krościenku Wyżnym, 

- Sołtys Sołectwa Pustyny. 
 
 

 Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

 

(listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne, 

b) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krościenko Wyżne w 2021 roku”, 

c) powierzenia Gminie Miasto Krosno realizacji zadania publicznego Gminy Krościenko 

Wyżne z zakresu prowadzenia i rozwoju infrastruktury ośrodków wsparcia dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki 

zapewnianej w klubie dziecięcym funkcjonującym na terenie Gminy Krościenko Wyżne 

dzieciom z terenu Gminy Miasto Krosno, 
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e) wyrażenia zgody na zamianę części nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 

f) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, 

g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, 

h) rozpatrzenia petycji, 

i) zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2021 rok. 

7. Sprawy bieżące oraz wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady o sprawach, których wpływ do Rady miał miejsce 

między sesjami. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

 

Rozpoczynając XXIV sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący Rady – 

Krzysztof Podkul otworzył obrady, powitał radnych oraz obecnych na posiedzeniu. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Prowadzący posiedzenie – Krzysztof Podkul na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w XXIV sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy 

Krościenko Wyżne może obradować i podejmować uchwały. 

 

Ad. 3 

 Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zauważył, że radni otrzymali porządek 

obrad wraz z zawiadomieniem o terminie zwołania XXIV sesji i projektami uchwał. Wobec 

tego dopytał w kwestii ewentualnych wniosków lub uwag do porządku. 

 

Nie zgłoszono wniosków ani uwag. Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul przedstawił 

porządek obrad i przypomniał iż, w związku z tym, że z przyczyn technicznych nie jest możliwe 

przeprowadzenie głosowania za pomocą elektronicznego systemu do głosowania, na dzisiejszej 

sesji będziemy głosować imiennie w ten sposób, że każdy radny wyczytany w porządku 

alfabetycznym, oświadczy do protokołu sesji jaki głos oddaje. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym-imiennym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 
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Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

przyjęła porządek obrad XXIV sesji. 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu NR XXIII/2020 z sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne  

z dnia 29 grudnia 2020 r. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput: Wysoka Rado, pragnę przedstawić sprawy, które miały miejsce 

w okresie międzysesyjnym, tj. w dniach od 29 grudnia 2020 r. do 5 marca 2021 r. 

Wybrano najkorzystniejsze oferty w postępowaniach na: 

1) usługę pn.: ,,Udzielenie i obsługa kredytu bankowego długoterminowego dla Gminy 

Krościenko Wyżne”. Wybrano ofertę: Bank Gospodarstwa Krajowego z Warszawy. 

2) usługę pn.: „Wykonanie kompletnej wielobranżowej dokumentacji projektowo-

kosztorysowej przebudowy stadionu sportowego przy ul. Sportowej w Krościenku 

Wyżnym”. 

3) usługę pn.: „Opracowania kompletnych dokumentacji projektowo-wykonawczych 

i kosztorysowych budowy oświetleń ulicznych w Gminie Krościenko Wyżne”. Prace 

projektowe dotyczą dróg: przy ulicy Północnej (działka numer 2489 i 5380), przy ulicy 

Szkolnej (działka 4118), przy ulicy Południowej (działka 4048) oraz ulica Polna (działka 

2095). Ponadto zostanie opracowana dokumentacja dla oświetleń ulicznych dróg 

wewnętrznych przy ulicy Dukielskiej a także przy ulicy Wspólnej w Pustynach).  

Po zaakceptowaniu projektów będziemy sukcesywnie realizować z uwzględnieniem 

środków posiadanych w budżecie. 

Zakończono prace projektowe nad budynkiem użyteczności publicznej w Krościenku 

Wyżnym. Obecnie czekamy na uzyskanie pozwolenia na budowę. 

Na mocy postanowień porozumienia zawartego pomiędzy Podkarpackim 

Wojewódzkim Szkolnym Związkiem Sportowym w Rzeszowie i Gminą Krościenko Wyżne, 

Publiczna Szkoła Podstawowa w Krościenku Wyżnym będzie w roku bieżącym realizować 

program pn. „Szkolny Klub Sportowy”. Wspomniany program to działanie systemowe 

skierowane do uczniów szkół podstawowych i ponadpodstawowych. SKS ma na celu 

stworzenie przestrzeni do dodatkowej aktywności fizycznej realizowanej w formie zajęć 

sportowych i rekreacyjnych pod opieką nauczyciela prowadzącego zajęcia wychowania 

fizycznego w danej szkole. Stanowi także motywację do podejmowania aktywności fizycznej, 

skupiając się w szczególności na dzieciach i młodzieży o mniejszej sprawności fizycznej, 

rzadziej podejmujących aktywność fizyczną w czasie wolnym oraz nieobjętych regularnymi 

formami aktywności fizycznej. W tym roku szkoła w ramach programu będzie realizować 

zajęcia ogólnorozwojowe dla chłopców. 

Gmina Krościenko Wyżne otrzymała dofinansowanie ze środków funduszu zajęć 

sportowych dla uczniów w ramach programu powszechnej nauki pływania „Umiem pływać”. 
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W projekcie będzie uczestniczyło 30 uczniów klas III Publicznej Szkoły Podstawowej  

w Krościenku Wyżnym. W projekcie przewiduje się przeprowadzenie średnio 40 godzin zajęć 

w okresie od 13 września do 26 listopada 2021 r. Całkowita wartość zadania to 15 789,20 zł,  

w tym środki z funduszu zajęć sportowych dla uczniów z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego i Sportu w kwocie 5 870 zł. 

W tym okresie udzielono zamówień publicznych na: 

1) usługę pn.: „Zimowe utrzymanie dróg na terenie Gminy Krościenko Wyżne w 2021 r. 

2) usługę pn.: „Świadczenie usług pocztowych na rzecz Urzędu Gminy Krościenko Wyżne  

w 2021 r.”. 

3) usługę pn.: „Odbiór odpadów komunalnych z terenu Gminy Krościenko Wyżne w 2021 r.”. 

4) usługę pn.: „Zimowe utrzymanie dróg na terenie Gminy Krościenko Wyżne w 2021 r. tj. 

„Uprzątnięcie materiału użytego do zimowego utrzymaniu dróg gminnych i powiatowych  

i ich elementów”. 

5) usługę mycia wiat przystankowych przeszklonych na terenie Gminy Krościenko Wyżne; 

6) dostawę pn.: „Zakup paliw na potrzeby Gminy Krościenko Wyżne w 2021 r.”; 

7) usługę polegającą na wykonywaniu zadań służby bezpieczeństwa i higieny pracy; 

8) zakup i dostawę materiałów biurowych, środków czystości i tonerów dla Urzędu Gminy 

Krościenko Wyżne; 

9) usługę pn.: „Świadczenie usług informatycznych na rzecz Gminy Krościenko Wyżne  

w 2021 r.”; 

10) usługę związaną z zapewnieniem opieki nad bezdomnymi lub odebranymi w wyniku 

interwencji zwierzętami gospodarskimi z terenu Gminy Krościenko Wyżne w 2021 r.; 

11) usługę pn.: „Wyłapywanie i zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom z terenu Gminy 

Krościenko Wyżne w 2021 roku”; 

12) usługę polegającą na całodobowej opiece weterynaryjnej nad zwierzętami gospodarstwa 

domowego i dzikimi w przypadku zdarzeń drogowych z ich udziałem oraz innych 

wypadków wymagających interwencji weterynaryjnej na terenie Gminy Krościenko Wyżne; 

13) świadczenie usług prawnych na rzecz Urzędu Gminy Krościenko Wyżne; 

14) usługę pn.: „Świadczenie usług z zakresu medycyny pracy”; 

15) usługę dowozu uczniów z głębokim, znacznym i umiarkowanym upośledzeniem 

umysłowym ze sprzężonymi niepełnosprawnościami z terenu Gminy Krościenko Wyżne  

z miejsca zamieszkania każdego ucznia do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

w Krośnie; 

16) usługę pn.: „Wykonywanie czynności eksploatacyjnych i konserwacyjnych urządzeń 

oświetlenia ulic, placów i dróg na słupach należących do PGE Dystrybucja S.A. na terenie 

Gminy Krościenko Wyżne”; 

17) usługę w zakresie usuwania awarii instalacji elektrycznych, wodociągowych lub 

klimatyzacyjnych w niżej wymienionych budynkach użyteczności publicznej na terenie 

Gminy Krościenko Wyżne; 

18) udostępnienie usługi streamingu obrad (transmisji online) w oparciu o platformę 

streamingową; 

19) usługę odbioru odpadów z pojemników przy Domu Ludowym w Krościenku Wyżnym  

i Pustynach oraz budynku użyteczności publicznej w Pustynach; 
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20) usługę pn.: „Świadczenie usług opieki autorskiej i obsługi serwisowej systemu obsługi 

jednostek samorządu terytorialnego „PUMA” w 2021 r.”; 

21) usługę opracowania kompletnych dokumentacji projektowo-wykonawczych 

i kosztorysowych budowy oświetleń ulicznych w Gminie Krościenko Wyżne; 

22) sporządzenia i przedłożenia dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania  

pn.: „Przebudowa stadionu sportowego przy ul. Sportowej w Krościenku Wyżnym”. 

 Przypominam tylko, że w dniu 1 kwietnia 2021 r. w całej Polsce rozpocznie się 

Narodowy Spis Powszechny Ludności i Mieszkań 2021. Spis powszechny jest organizowany 

w odstępach 10-letnich i jest najważniejszym badaniem statystycznym nie tylko w Polsce, ale 

i w większości krajów Europy i na świecie. Szczegóły dotyczące spisu znajdziecie Państwo 

między innymi na naszej stronie internetowej. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul dopytał w kwestii ewentualnych pytań  

do sprawozdania wójta. 

 

Głosów nie zabrano. 

 

Ad. 6a 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Krościenko Wyżne. 

 

Zastępca Wójta Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt uchwały (w załączeniu). Panie 

Przewodniczący, Szanowni Państwo, mieliśmy już podjętą tego typu uchwałę. Została ona 

podjęta w październiku 2019 roku. Integralną częścią tej uchwały był załącznik graficzny, który 

przedstawiał obszar objęty zmianą Studium. Obszar ten obejmował inne granice gminy niż  

te które obowiązują w tej chwili bo wszyscy wiemy dokładnie, że od 1 stycznia tego roku 

granice gminy zostały zmienione i w związku z tym tamta uchwała traci ważność. Stąd też, 

ażeby kontynuować prace przy zmianie Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Gminy musimy podjąć nową uchwałę i nowy załącznik graficzny, który 

przedstawia obecne granice gminy. Jest to konieczne pod kątem proceduralnym, aby 

kontynuować to zadanie. Natomiast przesłanki, które wprowadzały te zmiany są następujące: 

- przede wszystkim około 120 wniosków złożonych przez mieszkańców naszej gminy  

o zmianę terenów rolniczych na tereny budowlane; 

- to także zmiany dotyczące lotniska, które położone jest w terenach - transportu lotniczego. 

W tej chwili chcemy to przekwalifikować na tereny sportowo-rekreacyjne oraz tereny 

przemysłowo-usługowe; 

- także do gminy wpływają zapytania o możliwość budowy farmy fotowoltaicznej, więc warto 

byłoby uwzględnić takie tereny w Studium; 

- zmieniła się także trasa drogi szybkiego ruchu S-19. Te poprzednie, które w 2001 roku były 

przyjęte uległy zmianie w tej chwili i trzeba to zaktualizować; 

- zmianie uległy także ciągi gazociągu oraz linii energetycznych, również w stosunku do 2001 

roku. Zmieniły się także tereny zalewowe rzeki Wisłok. Tutaj Wody Polskie wprowadziły 
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w 2019 roku te zmiany. One zostały w niektórych przypadkach pomniejszone, a w innych 

powiększone, więc to trzeba dopasować do stanu obecnego. 

- także likwidacja odwiertów Krosno 1 powoduje, że strefa ochronna wynosząca 50 metrów 

zmieni się, w związku z tym można będzie powiększyć obszary pod budowę. 

Wiec to są te przesłanki, które w tej chwili skutkują koniecznością zmian w Studium. 

Wykonanie tego Studium będzie warunkowało przystąpienie do zmian w planie 

zagospodarowania przestrzennego gminy. Zmiana Studium to pierwszy krok, który musimy 

zrobić. Mam nadzieję, że te prace, które do tej pory były wykonane zostaną wykorzystane  

w całości przez firmę. Także terminy realizacji niewiele ulegną zmianie. Będziemy dążyli do 

tego, żeby jak najszybciej przedstawić do wglądu publicznego te proponowane zmiany. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Bolesław Pudłowski – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska stwierdził, że opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna. 

 

W otwartej dyskusji nad projektem radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący 

Rady – Krzysztof Podkul zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym-imiennym 

uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada gminy podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6b 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne w 2021 roku”. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput przedstawił projekt uchwały (w załączeniu). Zgodnie z art. 11a 

ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt, rada gminy wypełniając obowiązek, 

określa corocznie w drodze uchwały do dnia 31 marca, program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Program w szczególności ma na celu 

zapewnienie opieki zwierzętom bezdomnym, zmniejszenia populacji porzuconych zwierząt, 

zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom, a także edukację w zakresie humanitarnego 

traktowania zwierząt. Realizacja programu wpłynie na poprawę warunków bytowania zwierząt 

oraz stanu sanitarnego i epidemiologicznego na terenie Gminy Krościenko Wyżne. Umożliwi 

także skuteczne działania w zakresie ograniczenia bezdomności zwierząt na terenie gminy. 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii  

w Krośnie oraz Koło Łowieckie „Zacisze”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Bolesław Pudłowski – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska stwierdził, że opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna. 

 

W otwartej dyskusji radny Eugeniusz Such: Szanowni Państwo, mam uwagę jedną, wczoraj 

to przegapiłem na komisjach. Rozdział 2 - Cele Programu, pkt 5, „sprawowanie opieki nad 

kotami wolno żyjącymi, w tym ich dokarmianie”. Uważam, że opieka jak najbardziej, ale 

dokarmianie to bym się nad tym zastanowił. My dokarmiamy koty, koty nie łapią myszy,  

ja dokarmiam myszy i tak to wygląda, koło się zamyka. Koty po to są i one same znajdą 

jedzenie. Może to nie są duże pieniądze, ale jest to absurd. Tyle dzieci na świecie głoduje, a my 

koty dokarmiamy. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Chciałem 

zwrócić uwagę, że art. 11a ust. 2 pkt 2 określa katalog programu, czyli określa co ten program 

powinien zawierać. Artykuł 11a ust. 2 pkt 2 „Program, o którym mowa w ust. 1, obejmuje  

w szczególności”, a więc jest to katalog i te punkty muszą znaleźć się w uchwale dotyczącej 

programu opieki nad zwierzętami. Mogą oczywiście być dodatkowe punkty, natomiast te 

przepisy, które są określone w art. 11a ust. 2 one muszą znaleźć się w uchwale i jeden z tych 

punktów stanowi o opiece nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie. A więc jest to 

obligatoryjny element programu opieki nad zwierzętami. Brak takiego zapisu, czy też 

wykreślenie przez Wysoką Radę tego zapisu może skutkować tym, że Wojewoda stwierdzi 

nieważność uchwały. Dziękuję. 

 

Radny Eugeniusz Such: chciałem, żeby opinia publiczna wiedziała, bo powiedzą później,  

że ci radni już nie wiedzą co robić. 

 

Zastępca Wójta Gminy – Jan Omachel: może dopowiem tylko tyle, że u nas w gminie nie 

ma takich sytuacji, żebyśmy koty dokarmiali. Natomiast ten ustawowy zapis musi się  

w regulaminie znaleźć. Taka sytuacja dotyczy raczej miast, tzw. blokowisk, gdzie te koty sobie 

wolno żyją. U nas to przede wszystkim są właściciele i opiekują się tymi kotami. Nas to nie 

dotyczy, do tej pory żeśmy nie wydawali żadnych środków finansowych. Ten zapis jest  

w stosunku do naszej gminy taki trochę dziwny, ale być musi żeby ten program został 

zaopiniowany pozytywnie przez koło łowieckie i przez weterynarię. Także to jest ustawowy 

zapis i nie możemy go ominąć. Tak gwoli wyjaśnienia. Natomiast nakładów tu nie ma w tej 

chwili. 

 

Radny Bolesław Pudłowski: mam pytanie. Ile trzeba mieć kotów, żeby dostać darmową 

karmę. 
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Zastępca Wójta Gminy – Jan Omachel: nie ma liczby wyznaczonej. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: Proszę Państwa, zwracam uwagę, że tu są koty wolno 

żyjące. To nie są koty udomowione i dokarmianiem są objęte tylko koty wolno żyjące. 

Natomiast koty domowe mają swojego właściciela i jest to obowiązek właściciela. Tutaj gmina 

nie może finansować dokarmiania kotów, które mają właściciela. 

 

Radny Bolesław Pudłowski: dobrze. Do mnie przychodzą 3 koty, nie wiem czy one mają 

właściciela, ale przychodzą. 

 

Radny Zenon Lenart: mamy w budżecie zabezpieczone środki na dokarmianie. 

 

Radny Krzysztof Ronowski: w programie mamy zapisane 10 000 złotych. 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabrano, wobec czego Przewodniczący Rady – Krzysztof 

Podkul zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym-imiennym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada gminy podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Krościenko Wyżne w 2021 roku” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6c 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasto 

Krosno realizacji zadania publicznego Gminy Krościenko Wyżne z zakresu prowadzenia  

i rozwoju infrastruktury ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi. 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Liput przedstawiła projekt 

uchwały (w załączeniu). Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie wójcie, zaproszeni 

goście, mieszkańcy przed monitorami. 

Przygotowany został projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasto Krosno realizacji 

zadania publicznego Gminy Krościenko Wyżne z zakresu prowadzenia i rozwoju infrastruktury 

ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi i wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta Krosno a Gminą Krościenko Wyżne 

poprzez kierowanie mieszkańców naszej gminy do Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Krośnie. 

Paragraf 7 ust. 4 rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 9 grudnia 2010 r. 

w sprawie środowiskowych domów samopomocy stanowi, że osoba może być skierowana do 
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domu prowadzonego przez inną gminę, pod warunkiem zawarcia porozumienia pomiędzy 

właściwymi jednostkami samorządu terytorialnego. 

Przedmiotowa regulacja pozwala na kierowanie mieszkańców Gminy Krościenka Wyżnego do 

udziału w zajęciach w Środowiskowym Domu Samopomocy w Krośnie. Zawarcie 

porozumienia nie pociąga za sobą skutków finansowych dla gminy, nie zachodzi również 

konieczność zwiększenia zatrudnienia do obsługi realizacji zadania. 

Podjęcie uchwały oraz podpisanie porozumienia, nie spowoduje także innych dodatkowych 

wydatków dla gminy. Nadmieniam, że w obecnej chwili 5 osób korzysta ze Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Krośnie. 

Wobec powyższego zasadne jest podjęcie proponowanej uchwały dotyczącej możliwości 

kierowania mieszkańców Gminy Krościenko Wyżne do Środowiskowego Domu Samopomocy 

na teren Gminy Miasta Krosno. 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii 

komisji. 

 

Radny Stanisław Wierdak – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna. 

 

W otwartej dyskusji nad projektem radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący 

Rady – Krzysztof Podkul zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym-imiennym 

uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada gminy podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie 

Miasto Krosno realizacji zadania publicznego Gminy Krościenko Wyżne z zakresu 

prowadzenia i rozwoju infrastruktury ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6d 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki zapewnianej w klubie dziecięcym 

funkcjonującym na terenie Gminy Krościenko Wyżne dzieciom z terenu Gminy Miasto 

Krosno. 

 

Sekretarz Gminy – Mateusz Podkul przedstawił projekt uchwały (w załączeniu). Szanowni 

Państwo, Wysoka Rado. Od dnia 1 stycznia 2018 roku zgodnie z art. 60a ustawy z dnia 4 lutego 

2011 r. o opiece nad dziećmi do lat 3, gminy mogą zawierać porozumienia w sprawie zasad 

finansowania opieki zapewnianej w żłobku, klubie dziecięcym lub przez dziennego opiekuna 

dzieciom z terenu danej gminy, powiaty lub województwa. 
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Na terenie Gminy Krościenko Wyżne funkcjonuje klub dziecięcy Angelandia prowadzony 

przez osobę fizyczną. Gmina Krościenko Wyżne udziela dotacji na każde dziecko objęte opieką 

w klubie dziecięcym w wysokości 300 złotych miesięcznie. Dotacja przysługuje na każde 

dziecko w wieku do lat 3 objęte opieką posiadające miejsce zamieszkania na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne i korzystające z opieki w klubie dziecięcym. Dotacja przysługuje również 

na dziecko w wieku do lat 3 objęte opieką w klubie dziecięcym, zamieszkałe na terenie innej 

gminy po uprzednim zawarciu przez Gminę Krościenko Wyżne, z gminą na terenie której 

zamieszkuje dziecko porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki zapewnianej w klubie 

dziecięcym działającym na obszarze Gminy Krościenko Wyżne, o którym mowa w art. 60a 

ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi do lat 3. 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii przez 

Komisję Budżetu i Finansów. 

 

Radny Eugeniusz Such – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, że opinia 

komisji jest jednogłośnie pozytywna, 4 głosy „za”. 

 

W otwartej dyskusji nad projektem radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący 

Rady – Krzysztof Podkul zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym-imiennym 

uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada gminy podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki zapewnianej w klubie 

dziecięcym funkcjonującym na terenie Gminy Krościenko Wyżne dzieciom z terenu Gminy 

Miasto Krosno (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6e 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

części nieruchomości gruntowej niezabudowanej. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput przedstawił projekt uchwały (w załączeniu). Przedmiotem 

uchwały jest wyrażenie zgody na dokonanie zamiany nieruchomości gruntowych położonych 

przy ul. Dworskiej w Krościenku Wyżnym, o którą zwrócili się właściciele działek o numerach 

ewidencyjnych 2594/8, 2594/10 i 2598/2. Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego działki znajdują się w obszarze terenu drogi gminnej dojazdowej. Natomiast 

działka gminna o numerze ewidencyjnym 2600/1, znajduje się w obszarze terenów zabudowy 

mieszkaniowej rezydencjonalnej. 

Planowana zamiana nieruchomości umożliwi Gminie Krościenko Wyżne realizację inwestycji 

drogowych przebiegających w znacznej części przez nieruchomości stanowiące własność osób 
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fizycznych, które zawnioskowały o zamianę a z drugiej strony umożliwi im zagospodarowanie 

pozyskanego obszaru zgodnie z obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego i zachowaniem terenu zespołu parkowo – dworskiego z oficyną dworską. 

Zgodnie z art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami, przy 

dokonaniu transakcji zamiany nieruchomości w przypadku nierównej ich wartości, stosuje się 

dopłatę, której wysokość jest równa różnicy wartości zamienianych nieruchomości.  

Dla zrealizowania zamiany nieruchomości niezbędna jest zgoda na jej dokonanie wyrażona  

w stosownej formie przez właściwe organy gminy. 

Mając na uwadze istniejący stan faktyczny i prawny, podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Bolesław Pudłowski – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska stwierdził, że opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna. 

 

W otwartej dyskusji radny Zenon Lenart: dla mnie logicznym by było aby zamieścić do tej 

uchwały załącznik graficzny (szkic) bo my pracujemy na liczbach, powierzchniach. Uważam, 

że do tej uchwały zasadnym jest dołączenie załącznika graficznego, który by wskazywał co  

i gdzie zostało zamienione. Nie wiem, bo tak tylko po prostu słowa padły. Nie wiem, komisja 

to widziała, bo dla mnie jest to takie niejasne. 

 

Radny Bolesław Pudłowski – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska: było to na komisji pokazane wszystko. 

 

Radny Tomasz Niżnik: dobrze zrozumiałem, że będzie dopłata. Na razie po iluś tam latach, 

czy to będzie wyrównane, czy dobrze zrozumiałem. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput: tak, tutaj właściciel wyrówna nam tą kwotę brakująca. 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym-

imiennym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 2 radnych, 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada gminy podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zamianę części nieruchomości gruntowej niezabudowanej (uchwała w załączeniu). 
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Ad. 6f 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości gruntowej (Projekt oznaczony nr 1). 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput przedstawił projekt uchwały (w załączeniu). Przedmiotem 

uchwały jest wyrażenie zgody na zakup nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 4208/3, klasoużytek „dr” – droga, o powierzchni 24m2 wchodzących w skład ul. 

Wąskiej w miejscowości Krościenko Wyżne obręb Krościenko Wyżne stanowiącej własność 

osoby fizycznej. Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego działka 

znajduje się w obszarze oznaczonym symbolem „KGL” przeznaczonym na pas drogi gminnej 

lokalnej. 

Planowane nabycie nieruchomości umożliwi Gminie Krościenko Wyżne przejęcie prawa 

własności nad urządzoną już działką drogową wykorzystywaną do obsługi istniejącej 

zabudowy oraz jednocześnie pozwoli na realizację inwestycji drogowych. 

W celu zrealizowania nabycia nieruchomości na rzecz gminy niezbędna jest zgoda wyrażona 

w stosownej formie przez radę gminy. 

Mając na uwadze istniejący stan faktyczny i prawny, podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Bolesław Pudłowski – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska stwierdził, że opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna. 

 

W otwartej dyskusji nad projektem radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący 

Rady – Krzysztof Podkul zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym-imiennym 

uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada gminy podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowej (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6g 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości gruntowej (Projekt oznaczony nr 2). 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput przedstawił projekt uchwały (w załączeniu). Przedmiotem 

uchwały jest wyrażenie zgody na zakup nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 4215/4, klasoużytek „dr” – droga, o powierzchni 20 m2 wchodzącej w skład  

ul. Wąskiej w miejscowości Krościenko Wyżne, która stanowi własność osoby fizycznej. 
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Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego działka znajduje się  

w obszarze oznaczonym symbolem „KGL” przeznaczonym na pas drogi gminnej lokalnej. 

Planowane nabycie nieruchomości umożliwi Gminie Krościenko Wyżne przejęcie prawa 

własności nad urządzoną już działką drogową wykorzystywaną dla obsługi istniejącej 

zabudowy oraz pozwoli na realizację inwestycji drogowych. 

W celu zrealizowania nabycia nieruchomości na rzecz gminy niezbędna jest zgoda wyrażona 

w stosownej formie przez radę gminy. 

Mając na uwadze istniejący stan faktyczny i prawny, podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Bolesław Pudłowski – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska stwierdził, że opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna. 

 

W otwartej dyskusji radny Robert Wojtuń: w kwestii formalnej. Niniejszy projekt to jest 1 

działka. Pan wójt przeczytał odwrotnie. 

 

Radca Prawny – Mariusz Ślusarczyk: tak, pan wójt pomylił uzasadnienia. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput przepraszam. Pomyłka techniczna. Dwa bardzo podobne 

projekty. 

 

Innych głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził głosowanie. 

W głosowaniu jawnym-imiennym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada gminy podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowej (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6h 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radna Aleksandra Przymusińska 

przedstawiła projekt uchwały (w załączeniu). Zorientowała, że w dniu 13 grudnia 2020 r. drogą 

elektroniczną do Rady Gminy Krościenko Wyżne wpłynęła petycja w interesie publicznym 

złożona przez Fundację [anonimizacja danych] w sprawie pilnego przyjęcia uchwały o treści 

wskazanej w petycji dotyczącej planowanych przez rząd masowych szczepień przeciwko 

wirusowi SARS-CoV-2. Zgodnie z zapisami Statutu Gminy Krościenko Wyżne, 

Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne pismem z dnia 18 grudnia 2020 r., celem 
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zajęcia stanowiska przekazał przedmiotową petycję Wójtowi Gminy Krościenko Wyżne oraz 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

Podmiot wnoszący petycję w interesie publicznym postuluje o przyjęcie przez Radę Gminy 

Krościenko Wyżne uchwały o zaproponowanej treści stanowiącej wyraz sprzeciwu wobec 

działań władz międzynarodowych, krajowych czy lokalnych dyskryminujących mieszkańców 

Gminy Krościenko Wyżne (w tym z powodów rasowych, religijnych, medycznych, czy 

sanitarnych) oraz uznania za zasadne i nieodzowne, by Rząd Rzeczypospolitej Polskiej uzyskał 

pisemne gwarancje ze strony producentów szczepionek przeciwko wirusowi Sars-CoV-2  

w przedmiocie ich odpowiedzialności odszkodowawczej za wystąpienie wszelkich powikłań 

poszczepiennych. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Krościenko Wyżne na posiedzeniu w dniu  

12 lutego 2021 r. dokonała szczegółowej analizy zagadnień objętych przedmiotem złożonej 

petycji. W szczególności komisja zapoznała się ze stanowiskiem Wójta Gminy Krościenko 

Wyżne z dnia 5 lutego 2021 r. w sprawie złożonej petycji. 

Odnosząc się do treści petycji komisja uznała, że zgodnie art. 6 ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym, do zakresu działania gminy należą wszystkie sprawy publiczne o znaczeniu 

lokalnym, niezastrzeżone ustawami na rzecz innych podmiotów. Rada gminy nie posiada 

natomiast kompetencji do udzielania innym organom wytycznych czy choćby zaleceń 

interpretacyjnych w kwestii stosowania prawa. Jednocześnie Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji zwraca uwagę, iż do zadań własnych gminy, określonych w artykule 7 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym należą m. in. sprawy z zakresu ochrony zdrowia 

oraz bezpieczeństwa obywateli, to jednak kwestie przyjęcia uchwały o treści zawartej w petycji 

dotyczącej planowanych przez rząd masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, 

stanowiące przedmiot petycji złożonej do Rady Gminy Krościenko Wyżne, nie mieszczą się  

w zakresie kompetencji rady gminy. Należą one bowiem do zadań i kompetencji rządu RP. 

Zarówno w przypadku petycji jak i wszelkich innych wniosków, skarg, organy gminy są 

zobowiązane przestrzegać z urzędu swojej właściwości, co oznacza, iż merytorycznie mogą 

rozpatrywać petycje składane w zakresie spraw będących w ich kompetencjach. W związku  

z tym podjęta przez radę gminy uchwała byłaby aktem podjętym bez umocowania prawnego,  

a więc aktem niezgodnym z prawem. 

W kontekście akapitu pierwszego projektu proponowanej uchwały, której podjęcia żąda 

podmiot wnoszący petycję, komisja zauważa, iż przywołane w nim normy prawne stanowią 

powielenie obowiązujących przepisów Konstytucji RP. Zgodnie bowiem z treścią przepisu  

§ 137 rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 20 czerwca 2002 r. w sprawie Zasad 

techniki prawodawczej „w uchwale i zarządzeniu nie powtarza się przepisów ustaw oraz 

przepisów innych aktów normatywnych”. Katalog aktów, których dotyczy przywołany zakaz 

ustanowiony w przepisie rozporządzenia obejmuje między innymi Konstytucję RP. W związku 

z tym powtórzenie w uchwale rady gminy treści postanowień Konstytucji byłoby sprzeczne  

z § 137 Zasad techniki prawodawczej i również stanowiłoby istotne naruszenie prawa. 

 Spełnienie postulatu zawartego w petycji nie leży w zakresie kompetencji Rady Gminy 

Krościenko Wyżne i nie może być przedmiotem jej działań. 

 Mając powyższe na uwadze Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Krościenko Wyżne po rozpatrzeniu petycji w sprawie pilnego przyjęcia uchwały o treści 

wskazanej w petycji dotyczącej planowanych przez rząd masowych szczepień przeciwko 

https://sip.lex.pl/#/document/16968290?unitId=zal(@1)par(137)&cm=DOCUMENT
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wirusowi SARS-CoV-2 wnioskuje do Rady Gminy Krościenko Wyżne o uznanie 

przedmiotowej petycji za bezzasadną. Komisja stanowisko przyjęła jednogłośnie.  

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 3 radnych. „Za” głosowało 3 radnych, brak głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się”. 

 Projekt uchwały Rady Gminy Krościenko Wyżne w sprawie rozpatrzenia petycji wraz  

z uzasadnieniem zajętego stanowiska stanowi załącznik do niniejszego stanowiska. 

 

W otwartej dyskusji nad projektem radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący 

Rady – Krzysztof Podkul zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym-imiennym 

uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymał się” od głosu 1 radny, 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji 

(uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6i 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Krościenko Wyżne na 2021 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Agnieszka Filar przedstawiła projekt uchwały wg zwiększeń oraz 

zmniejszeń w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach klasyfikacji budżetowej 

(projekt w załączeniu). Stwierdziła ona, że: 

1) zmniejsza się plan dochodów budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2021 rok: 

- w dziale 758 Różne rozliczenia, Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego (Subwencje ogólne z budżetu państwa) - 47 120,00 zł; 

2) zmniejsza się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2021 rok: 

- w dziale 801 Oświata i wychowanie, Szkoły podstawowe, Wynagrodzenia osobowe 

pracowników – 47 120,00 zł; 

3) zwiększa się plan dochodów budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2021 rok, o kwotę 

23 253,00 zł, w tym: 

a) w dziale 852 Pomoc społeczna: 

- Składki na ubezpieczenia zdrowotne, Wpływy z rozliczeń z lat ubiegłych – 30,00 zł, 

- Zasiłki stałe, Wpływy z rozliczeń z lat ubiegłych – 1 450,00 zł, 

b) w dziale 855 Rodzina: 

- Świadczenia rodzinne, Wpływy z rozliczeń z lat ubiegłych – 2 200,00 zł, 

c) w dziale 801 Oświata i wychowanie: 

- Szkoły podstawowe, Środki na dofinansowanie własnych inwestycji gmin, powiatów 

(związków gmin, związków powiatowo-gminnych, związków powiatów) 

samorządów województw, pozyskane z innych źródeł – 19 573,00 zł 
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4) zwiększa się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2021 rok, o kwotę 

23 253,00 zł, w tym: 

a) w dziale 801 Oświata i wychowanie: 

- Szkoły podstawowe, „Zwiększenie aktywności społecznej poprzez zakup wyposażenia 

do świetlicy działającej w Publicznej Szkole Podstawowej im Jana Pawła II  

w Krościenku Wyżnym” – 19 573,00 zł, 

b) w dziale 852 Pomoc społeczna: 

- Składki na ubezpieczenia zdrowotne, Zwrot niewykorzystanych dotacji – 30,00 zł, 

- Zasiłki stałe, Zwrot niewykorzystanych dotacji – 1 450,00 zł, 

c) w dziale 855 Rodzina: 

- Świadczenia rodzinne, Zwrot niewykorzystanych dotacji – 2 200,00 zł, 

5) zmniejsza się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2021 rok o kwotę 

154 718,00 zł, w tym: 

a) w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa: 

- Gospodarka gruntami i nieruchomościami – 2 500,00 zł, 

b) w dziale 801 Oświata i wychowanie: 

- Szkoły podstawowe, Wynagrodzenia osobowe pracowników – 61 000,00 zł, 

c) w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, Obrona cywilna: 

- Zakup materiałów i wyposażenia – 974,00 zł, 

- Zakup usług pozostałych – 1 500,00 zł, 

d) w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, Gospodarka odpadami 

komunalnymi: 

- Zakup usług pozostałych – 48 744,00 zł, 

e) w dziale 926 Kultura fizyczna: 

- Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych realizacja zadania: „Przebudowa 

stadionu sportowego w Krościenku Wyżnym” – 40 000,00 zł, 

6) zwiększa się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2021 rok, o kwotę 

154 718,00 zł, w tym: 

a) w dziale 600 Transport i łączność: 

- Drogi publiczne powiatowe – 40 000,00 zł, 

- Drogi publiczne gminne – 60 000,00 zł, 

b) w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa: 

- Gospodarka gruntami i nieruchomościami, Koszty postępowania sądowego  

i prokuratorskiego – 2 500,00 zł, 

c) w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, Obrona cywilna: 

- Wynagrodzenia osobowe pracowników – 2 113,00 zł, 

- Składki na ubezpieczenia społeczne – 361,00 zł, 

d) w dziale 801 Oświata i wychowanie, Szkoły podstawowe: 

- Zwrot niewykorzystanych dotacji – 937,00 zł, 

- Odsetki od dotacji – 63,00 zł, 

f) w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, Gospodarka odpadami 

komunalnymi: 

- Dotacje celowe przekazane gminie na zadania bieżące realizowane na podstawie 

porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego – 48 744,00 zł. 
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Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 

 

Radny Eugeniusz Such – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził,  

że komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały, 4 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji radny Piotr Lorens: chciałbym zapytać, mamy w wydatkach 

inwestycyjnych jednostek budżetowych, realizację zadania: „Zwiększenie aktywności 

społecznej poprzez zakup wyposażenia do świetlicy działającej w Publicznej Szkole 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym”. Czy tutaj jest planowany zakup 

doposażenia do świetlicy. 

 

Skarbnik Gminy – Agnieszka Filar: wczoraj na komisjach mówiłam. Otrzymaliśmy grant na 

zakup miksera cyfrowego, kolumn i projektora do świetlicy szkolnej. 

 

Radny Piotr Lorens: bardzo dobrze, bo jednak mamy ubogą tą świetlicę. Myślę, że łatwiej 

będzie tym dzieciom w świetlicy, bo w tej chwili tak się składa, że ja też chodzę do świetlicy 

na zajęcia i znam ten problem. 

 

Radny Zenon Lenart: z czego wynika zwiększenie w dziale „Transportu”. To jest zimowe 

utrzymanie. 

 

Skarbnik Gminy – Agnieszka Filar: zimowe utrzymanie dróg w tym ostatnim okresie 

faktycznie pochłonęło trochę środków i praktycznie nie mamy już za wiele na utrzymanie dróg. 

Dlatego zabezpieczamy te środki na jakieś drobne remonty. 

 

Innych głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził głosowanie. 

W głosowaniu jawnym-imiennym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący stwierdził, że rada gminy podjęła uchwałę w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2021 rok (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 7 

 Sprawy bieżące oraz wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Zastępca Wójta – Jan Omachel: chciałem przedstawić sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez gminę za rok 2020 (kserokopia sprawozdania w załączeniu).  
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Średnie wynagrodzenie jakie powinni otrzymywać nauczyciele na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w roku 2020 zmieniało się, do 1 września było niższe w granicach 200 zł 

a od 1 września wynosiło: 

1) dla nauczyciela stażysty 3 537,580 zł; 

2) dla nauczyciela kontraktowego 3 926,96 zł; 

3) dla nauczyciela mianowanego 5 094,43 zł; 

4) dla nauczyciela dyplomowanego 6 509,55 zł. 

 Te średnie wynagrodzenia w pierwszych 3 grupach (nauczyciel stażysta, kontraktowy  

i mianowany) u nas w gminie zostały przekroczone, w związku z tym tutaj nie było żadnych 

dopłat. Natomiast dopłaty dotyczyły nauczycieli dyplomowanych, bowiem ta średnia nie 

została osiągnięta i dopłaciliśmy w tej grupie 74 601,06 zł. Tę informację Państwo na piśmie 

otrzymali w dokumentach rozesłanych na posiedzenie rady. Ewentualne szczegóły są tam 

zawarte. 

 

Radny Zenon Lenart: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Mieszkańcy gminy z pewnym 

niedowierzaniem zwracali się do mnie o potwierdzenie informacji co do rzekomego 

odszkodowania, które zostało wypłacone pani Guzik-Fejkiel za bezpodstawne rozwiązanie 

stosunku pracy. Proszę o potwierdzenie i podanie szczegółów tej sprawy. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput: tak, to była 3-krotność wynagrodzenia. Proszę ewentualnie 

chwileczkę poczekać. 

 

Zastępca Wójta – Jan Omachel: w granicach 24 tysięcy złotych. 

 

Skarbnik Gminy – Agnieszka Filar: mogę podejść sprawdzić dokładnie. 

 

Radny Zenon Lenart: szacunkowo. 

 

Zastępca Wójta – Jan Omachel: w granicach 24 tysięcy złotych to jest 3-krotne 

wynagrodzenie, ostatnie jakie pani Alicja Guzik tutaj miała u nas. 

 

Radny Zenon Lenart: czyli to jest w związku z jakimś wyrokiem sądu. 

 

Zastępca Wójta – Jan Omachel: to jest załatwienie sprawy przed wyrokiem sądu, bo sprawa 

była w sadzie i na zasadzie porozumienia między stronami polubownie. 

 

Radny Zenon Lenart: Dziękuję bardzo. 

 

Radny Krzysztof Ronowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: Szanowni Państwo, 

Wysoka Rado. Chciałbym poruszyć dwie kwestie. Na początek coś co jest obligo dla komisji 

rewizyjnej tj. przedłożenia radzie sprawozdania. Otrzymaliście Państwo dziś wydrukowane 

sprawozdanie (7 stronnicowe). Do 31 marca komisja rewizyjna ma obowiązek sprawozdanie 

przedstawić, zatem polecając Państwa lekturze to sprawozdanie w skrócie powiem tak. 

 Sprawozdanie składa się z wskazania: 
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1. Liczby, przedmiotu, miejsca, rodzaju i czasu przeprowadzonych kontroli przez komisję 

rewizyjną. 

2. Wykazu najważniejszych nieprawidłowości wykrytych w toku kontroli. 

3. Wykazu uchwał podjętych przez Komisję Rewizyjną. 

4. Wykazu analiz kontroli dokonywanych przez inne podmioty wraz z najważniejszymi 

wnioskami wynikającymi z tych kontroli. 

5. Oceny wykonania budżetu Gminy oraz wniosek w sprawie absolutorium podjęte w okresie 

sprawozdawczym (okres sprawozdawczy pomiędzy 1 stycznia a 31 grudnia 2020 r.). 

 Polecam lekturze to sprawozdanie. Myślę, że większość spraw jest znana. Opinie  

w sprawie absolutorium udzielonego wójtowi mieliśmy w czerwcu. Pozostaje kwestia tak jak 

mówię, żeby nie przedłużać tutaj czasu, polecam lekturze. Na każde pytanie postaram się 

odpowiedzieć (sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne  

z działalności za 2020 rok – w załączeniu do protokołu). 

 Druga sprawa, którą chciałem poruszyć, to chciałem złożyć wniosek do pana wójta  

(na razie wybiórczo w sprawie jednej drogi ale myślę, że to będzie pomysł na wykonanie wielu 

dróg). Otóż chwila przerwy w zimie (krótkie zejście śniegu i mrozu) ujawniło fatalny a nawet 

tragiczny stan niektórych naszych dróg lokalnych. Wstępnie to oczywiście mój rejon tj. ulica 

Wąska, łącznik Brzozowska. Jeszcze można zrozumieć gdzieś tam jeżeli jest popękane 

pobocze, ale jak pęka środek jezdni to po prostu to nie dobrze wygląda. Utrudnienia dla 

mieszkańców są ogromne. 

 Drugą drogą, którą też mogę tutaj przywołać to jest droga dojazdowa na cmentarz ale 

tak jak mówię, pewnie dodatkowo każdy z radnych wskaże taką drogę u siebie do remontu. 

Proponuję powołać komisję, zrobić jakieś szybkie naprawy na tych drogach (oczywiście 

wiadomo, że nie zrobimy całego odcinka nowego) ale ułatwienie polegające na załataniu dziur 

czy też tego typu rzeczy pomogą mieszkańcom w korzystaniu z drogi. Dziękuję. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput: tutaj się również przychylam do wniosku pana radnego 

Ronowskiego jeżeli chodzi o ten łącznik Wąska-Brzozowska. Cały szacunkowy koszt napraw 

bieżących, remontów dróg będziemy sporządzali jeżeli tylko warunki atmosferyczne na to 

pozwolą, w miesiącu marcu. Jeszcze pewnie przed świętami będzie powołana komisja, która 

rokrocznie jeździ i ocenia potrzeby wynikające z utrzymania tych dróg. Będziemy je realizować 

oczywiście w ramach środków posiadanych w budżecie na ten cel. Ale myślę, że tutaj 

zainteresowanych Państwa proszę o zgłaszanie ewentualnych sugestii. Będzie nam łatwiej 

zwrócić uwagę na te problemy. 

 

Radny Zenon Lenart: radny Ronowski wywołał temat tej ulicy na cmentarz. To ja zgłaszałem 

w zeszłym roku, ta sprawa jest w dalszym ciągu nie zrobiona, a sprawa jest o tyle poważna,  

że w czasie wykonywania chodnika został zakręgowany cały rów. I teraz woda, która spływa 

od cmentarza przez naszą drogę, płynie wzdłuż tej drogi, dopływa do ulicy Południowej  

i wypływa na tę ulicę. Tam trzeba zrobić studnię zbiorczą, która tą wodę zbierze i wprowadzi 

do rowu, zanim ona wypłynie na ulicę Południową. To trwa już chyba miesiąc czasu jak się 

rozpoczęły roztopy. Cały czas tą drogą płynie woda. Jeżeli przyjdzie mróz to będzie jedna 

wielka ślizgawka. Więc ja to zgłaszałem, miało to być w zeszłym roku, już była uchwała 

zebrania wiejskiego panie sołtysie na ten temat. Myślę, że sołectwo też powinno być 
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poinformowane, jak zostało zrobione, bo to nic nie zostało zrobione. Wykopać, zrobić chociaż 

na chwilę studnię, która tą wodę zbierze. Dać jakąś kratkę, żeby ta woda na ulicę Południową 

nie wypływała. Uważam, że jest to sprawa bardzo pilna, bo cały czas mamy do czynienia  

z rzeką, która płynie przez ulicę Południową. Dziękuję. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput: jeżeli chodzi o rozważenie instalacji studni, rozeznam sprawę 

i poinformuję pana radnego. A jeżeli chodzi o wniosek zebrania wiejskiego z ubiegłego roku, 

to pragnę przypomnieć, że dotyczył on budowy chodnika. Na chwilę obecną ten projekt został 

wykonany, a budowa chodnika uważamy, że na chwilę obecną jest bezcelowa z racji 

planowanych tam prac przy budynku użyteczności publicznej. Przy pracach ciężkiego sprzętu 

ten chodnik zostałby bardzo szybko zdewastowany i zniszczony. Uznaliśmy, że prace nad 

chodnikiem będziemy realizować w późniejszych miesiącach. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul: przypomnę krótko o oświadczeniach 

majątkowych. W celu zapewnienia prawidłowej realizacji zadań w zakresie procedury 

składania i analizy oświadczeń majątkowych przez radnych gminy, przypominam i informuję 

o konieczności złożenia oświadczenia majątkowego za 2020 rok. Oświadczenie majątkowe 

należy złożyć w terminie do dnia 30 kwietnia br. Oświadczenie majątkowe należy złożyć  

w dwóch egzemplarzach, według stanu na dzień 31 grudnia 2020 roku. Do oświadczeń należy 

dołączyć kopię zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (tj. kopię 

zeznania PIT również w 2 egzemplarzach). Aktualne wzory oświadczeń majątkowych dostępne 

są do pobrania na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

Formularze oświadczeń majątkowych zostały wydrukowane i zostaną rozdane radnym po 

zakończeniu obrad. 

 

Innych głosów nie zabrano. 

 

Salę obrad opuścił radny Dariusz Homotnik. Od tej pory w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

 

Ad. 8 

 Informacja Przewodniczącego Rady o sprawach, których wpływ do Rady miał miejsce 

między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

wpłynęło: 

 

1) w dniu 5 stycznia 2 interpelacje radnego Tomasza Niżnika: 

I. w sprawie podjęcia działań zmierzających do wyeliminowania zagrożenia na chodniku 

wzdłuż ulicy Południowej i Kasztanowej w Krościenku Wyżnym. 

II. w sprawie realizacji projektów i budowy oświetleń ulicznych w sołectwie Krościenko 

Wyżne w 2021 roku. 

 Odpowiedzi na złożone interpelacje zostały udzielone w ustawowym 14-dniowym 

terminie i za moim pośrednictwem przekazane radnemu. Interpelacje oraz udzielone 
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odpowiedzi, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym zostały także zamieszczone 

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

2) w dniu 18 stycznia 2021 r. do Rady Gminy Krościenko Wyżne wpłynęła petycja w sprawie 

podjęcia uchwały popierającej petycję: „Alarm STOP zabójczemu GMO - STOP 

niebezpiecznej szczepionce” oraz podjęcie przez władze gminy szerokich działań 

edukacyjnych, których celem będzie zwrócenie uwagi obywateli na skuteczne, nieobarczone 

groźnymi skutkami ubocznymi sposoby obrony przed zachorowaniem i leczenie ogólnie 

dostępnymi środkami. 

 

3) w dniu 8 lutego 2021 r. wpłynęła do Rady Gminy Krościenko Wyżne petycja w sprawie 

przygotowania komunikatu lub uchwały dla gminnych mediów społecznościowych oraz 

pakietu profilaktycznego dotyczącego poprawy odporności dla wszystkich starszych osób 

poprzez suplementację. Petycja ta została cofnięta pismem jakie w dniu 17 lutego br. 

wpłynęło do rady gminy. 

 

4) w dniu 22 lutego 2021 r. do Rady Gminy Krościenko Wyżne wpłynęły 3 petycje dotyczące 

niezwłocznego przyjęcia uchwał: 

I. w sprawie uznania stosowania preparatów nazwanych szczepionką przeciwko  

Covid-19 za eksperyment medyczny na ludziach, 

II. o wymogach dotyczących stosowania preparatów nazywanych szczepionkami przeciwko 

Covid-19, 

III. o publikacji informacji dotyczących Covid-19. 

 

5) w dniu 23 lutego 2021 r. do Rady Gminy Krościenko Wyżne wpłynęła petycja o wyrażenie 

opinii w sprawie przeprowadzenia referendum ludowego. 

 

6) w dniu 3 marca 2021 r. do Rady Gminy Krościenko Wyżne wpłynęła również petycja  

o poparcie Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu 

Konstytucyjnego. 

 

Wszystkie ww. petycje zostały przekazane Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, celem 

opracowania propozycji sposobu ich rozpatrzenia. 

 

7) do wiadomości rady gminy wpłynęło także sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Gminę Krościenko Wyżne za rok 2020. 

 

8) w dniu 12 lutego wpłynęło również stanowisko Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

dotyczące petycji z dnia 20 grudnia 2020 r. w sprawie podjęcia w trybie pilnym przez Radę 

Gminy Krościenko Wyżne uchwały dotyczącej ochrony i obrony prawdy, godności  

i wolności człowieka na terytorium gminy. Komisja w stanowisku informuje, że w dniu  

12 lutego 2021 r. dokonała analizy zagadnień objętych przedmiotem petycji. Z uwagi na to, 

iż petycja zawierała braki formalne, które nie mogły zostać uzupełnione w toku 

https://bip.miedzyrzecz.pl/4/2413/w_sprawie_podjecia_przez_Rade_Miejska_w_Miedzyrzeczu_uchwaly_popierajacej_3A_petycje_-_List_otwarty_do_Prezydenta_RP_2C_Poslow_2C_Senatorow_2C_Wojtow_i_Radnych_Gmin_w_Polsce__22Alarm_STOP_zabojczemu_GMO_-_STOP_niebezpiecznej_SZCZEPIONCE_oraz_podjecie_przez_wladze_gminy_2Fmiasta_szerokich_dzialan_edukacyjnych_2C_ktorych_celem_bedzie_zwrocenie_uwagi_obywateli_na_skuteczne_2C_nieobarczone_groznymi_skutkami_ubocznymi_sposoby_obrony_przed_zachorowaniem_i_leczenie_ogolnie_dostepnymi_srodkami/wersja/3/
https://bip.miedzyrzecz.pl/4/2413/w_sprawie_podjecia_przez_Rade_Miejska_w_Miedzyrzeczu_uchwaly_popierajacej_3A_petycje_-_List_otwarty_do_Prezydenta_RP_2C_Poslow_2C_Senatorow_2C_Wojtow_i_Radnych_Gmin_w_Polsce__22Alarm_STOP_zabojczemu_GMO_-_STOP_niebezpiecznej_SZCZEPIONCE_oraz_podjecie_przez_wladze_gminy_2Fmiasta_szerokich_dzialan_edukacyjnych_2C_ktorych_celem_bedzie_zwrocenie_uwagi_obywateli_na_skuteczne_2C_nieobarczone_groznymi_skutkami_ubocznymi_sposoby_obrony_przed_zachorowaniem_i_leczenie_ogolnie_dostepnymi_srodkami/wersja/3/
https://bip.miedzyrzecz.pl/4/2413/w_sprawie_podjecia_przez_Rade_Miejska_w_Miedzyrzeczu_uchwaly_popierajacej_3A_petycje_-_List_otwarty_do_Prezydenta_RP_2C_Poslow_2C_Senatorow_2C_Wojtow_i_Radnych_Gmin_w_Polsce__22Alarm_STOP_zabojczemu_GMO_-_STOP_niebezpiecznej_SZCZEPIONCE_oraz_podjecie_przez_wladze_gminy_2Fmiasta_szerokich_dzialan_edukacyjnych_2C_ktorych_celem_bedzie_zwrocenie_uwagi_obywateli_na_skuteczne_2C_nieobarczone_groznymi_skutkami_ubocznymi_sposoby_obrony_przed_zachorowaniem_i_leczenie_ogolnie_dostepnymi_srodkami/wersja/3/
https://bip.miedzyrzecz.pl/4/2413/w_sprawie_podjecia_przez_Rade_Miejska_w_Miedzyrzeczu_uchwaly_popierajacej_3A_petycje_-_List_otwarty_do_Prezydenta_RP_2C_Poslow_2C_Senatorow_2C_Wojtow_i_Radnych_Gmin_w_Polsce__22Alarm_STOP_zabojczemu_GMO_-_STOP_niebezpiecznej_SZCZEPIONCE_oraz_podjecie_przez_wladze_gminy_2Fmiasta_szerokich_dzialan_edukacyjnych_2C_ktorych_celem_bedzie_zwrocenie_uwagi_obywateli_na_skuteczne_2C_nieobarczone_groznymi_skutkami_ubocznymi_sposoby_obrony_przed_zachorowaniem_i_leczenie_ogolnie_dostepnymi_srodkami/wersja/3/
https://bip.miedzyrzecz.pl/4/2413/w_sprawie_podjecia_przez_Rade_Miejska_w_Miedzyrzeczu_uchwaly_popierajacej_3A_petycje_-_List_otwarty_do_Prezydenta_RP_2C_Poslow_2C_Senatorow_2C_Wojtow_i_Radnych_Gmin_w_Polsce__22Alarm_STOP_zabojczemu_GMO_-_STOP_niebezpiecznej_SZCZEPIONCE_oraz_podjecie_przez_wladze_gminy_2Fmiasta_szerokich_dzialan_edukacyjnych_2C_ktorych_celem_bedzie_zwrocenie_uwagi_obywateli_na_skuteczne_2C_nieobarczone_groznymi_skutkami_ubocznymi_sposoby_obrony_przed_zachorowaniem_i_leczenie_ogolnie_dostepnymi_srodkami/wersja/3/
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postępowania wywołanego wniesieniem petycji (petycja nie zawierała oznaczenia miejsca 

zamieszkania osoby wnoszącej petycję), zgodnie z przepisami ustawy o petycjach 

postanowiła pozostawić petycję bez rozpatrzenia. Zawiadomienie o pozostawieniu petycji 

bez rozpatrzenia zostało skierowane do wnoszącego petycję. 

 

9) w dniu 1 marca do rady gminy wpłynęło sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  

z działalności za 2020 rok. 

 

Ad. 9 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Krościenko 

Wyżne – Krzysztof Podkul zamknął XXIV sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

 Łukasz Lorens 

 
 

        PRZEWODNICZĄCY RADY 

         Krzysztof Podkul 


